
	

	
	
Protokoll	styrelsemöte	nr	2	med	Hallands	Skidförbund	–	datum:	2016-01-11	
	
Varberg	–	Friskusstugan	
	
Närvarande:	Fredrik	Bergström,	Stefan	Gunnarsson,	Peter	Aronsson,	Magnus	Johansson,	
Marie-Louise	Nilsson,	Josefin	Aronsson	&	Viktor	Johansson		

1. Mötets	öppnandes.	Ordföranden	Fredrik	Bergström	hälsade	alla	välkomna	och	
förklarade	mötet	öppnat.	

	
Viktor	Johansson	Valdes	som	sekreterare	
Protokolljusterare:		Jämte	Ordförande	Fredrik	Bergström	valdes	Stefan	Gunnarsson	
och	Peter	Aronsson	

	
2. Föregående	protokoll:		Togs	upp	och	godkändes	

	
3. Ekonomi	och	budget.	Inget	förändrat	sedan	förra	mötet.	Ny	priser	ska	köpas	in.	

	

4. Längd:			
Lyckat	skidläger	i	Orsa.		
Lyckad	tävlingspremiär	–	Sprint	DM	i	Åkulla	–	54	deltagare	
Flera	skidtävlingar	på	gång.	
Snötillverkningen	har	gått	bra,	Åkulla,	Ätran	och	Halmstad	Skidarena	har	öppnat.	
(Hylte	har	haft	problem	men	hoppas	komma	igång	snart).	
	

5. Alpint:	Inget	igång,	dock	är	snötillverkningen	startad.	
	

6. Diskussion	om	hemsidan:	Viktor	och	Fille	ska	träffa	Ulrika	så	snart	som	möjligt.		
*Bättre	uppdateringar	gällande	tävlingskalender	etc.	Klubbarna	ska	ta	mer	ansvar.		
*Vi	ska	göra	en	manual,	hur	man	lägger	in	tävling	i	kalender/hemsidan.	
*	Ny	e-post	från	förbundet:	halland@skidor.com		
*	Lägga	in	Skidpår.se	på	hemsida	–	I	alla	fall	från	Hallands	största	anläggningar.	
*Facebook	–	Bra	marknadsföring!	Viktor	och	Fille	ska	träffa	Ulrika.		
	
	



7. Visioner	framåt:	
Josefin	Aronsson:	Hur	ska	vi	locka	barn	och	ungdomar	till	skidåkningen?	
*Marknadsföra	och	göra	reklam	på	skolor	–	Hallands	egna	skidkonsultenter			
*Bilder/filmer	från	träningar/tävlingar			
*Prova	på	dagar	–	skolresor	–	skolDM	
*	Viktor	och	Josefin	är	intresserade	att	jobba	vidare	med	detta	om	tid	finns.	Fortsatt	
diskussion	på	nästa	möte	i	mars		
Diskussion	om	tidtagning/chip:	”Om	vi	köper	in	utrustning	kan	vi	hyra	ut	till	andra	
tävlingar/arrangemang”	–	Fille	kollar	vidare	gällande	kostnad.	
	
Köpa	in	flaggor:	”Ju	mer	vi	syns	desto	lättare	är	det	att	locka	barn	och	ungdomar	till	
skidåkningen”	–	Fille	köper	in	6st	flaggor	
	

8. Övrigt:		
Byte	av	bank:	Vi	har	Nordea	och	LF	bank.	
Förslag	att	byta	från	Nordea	till	LF	bank	för	att	underlätta	jobb	med	fullmakter	och	
löpande	kassörsuppdrag	i	framtiden,	då	detta	nu	är	en	kostnad	för	oss	–	Fille	fixar.		
	

9. Mötet	avslutas		

	

______________________________	

Ordförande	Fredrik	Bergström	

	

______________________________	 ______________________________	

Justerare	Stefan	Gunnarsson	 	 Justerare		Peter	Aronsson	

		
	
	

	


